

- (1) 本表由 115 學年度第一學期開始實施。
- (1) This table started from the 112 academic year.
- (2) 最低畢業學分 35 學分 (含碩士論文 6 學分)。
- (2) Minimum credits required for this program are 35 credits (including Master Thesis 6 credits).
- (3) 核心課程至少需修畢 2 門課程。
- (3) Students at least have to select 6 credits of core curriculum.
- (4) 跨所選修最多認可 3 學分。
- (4) Students can select courses which given by other department, but only maximum 3 credit points will be included in the credits of graduation.
- (5) 畢業前至少應修習 1 門全英授課課程。
- (5) Students at least have to select one course which lecture in English before graduate.
- (6) 外籍生必須修習本系至少 18 學分之必修或選修科目, 其餘 12 學分可選修管理學院各系之必修或選修科目, 合計最低畢業學分 36 學分 (含碩士論文 6 學分)。
- (6) Foreign students must take at least 18 credits of the Required or Electives Courses, and the remaining 12 credits can take the Required or elective courses of each department of Management college, Minimum credits required for this program are 36 credits (including master's thesis 6 credits).
- (7) 外國學生須於畢業前修畢「華語教學(一)」及「華語教學(二)」, 相關規定詳「外國學生修讀華語課程實施要點」。
- (7) International Students of NFU are required to take "Mandarin (1)" and "Mandarin (2)" courses, for more details please refer to "Mandarin Course Requirements for NFU International Students".